
 
 

9th March, 2023             Circular No. 22052 

 

Dear Parents/ Guardians, 

 

Smart Phone Lockers  

 

To prevent loss and misuse of smart phones, the school is going to resume using smart phone lockers 

from 13th March, 2023. Students should store their smart phone in a designated locker during school 

time. 

 

Each student will be given a locker key. Please advise your son/ ward to take good care of his locker 

key and other personal belongings. In case there is a loss or damage of the locker key, he will be 

charged a fee for replacing the key. 

 

Please be reminded that students should switch off their smart phones on school premises. If 

necessary, they can use the landline phone next to the General Office. 

 

Thank you for your attention. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

Lee Ting Leung 

Principal 

  



 
 

 

通告編號：22052 

敬啟者： 

 

智能電話儲物櫃 

 

 本校將於二○二三年三月十三日恢復儲存智能電話措施以防止學生不當使用智能電話

和遺失電話。學生須於上學時間把智能電話存放於指定儲物櫃。 

 

每名學生將獲發手提電話儲物櫃連鎖匙乙套。請提醒 貴子弟小心保管儲物櫃鎖匙及其

他個人物品。如鎖匙遺失或損壞，學生須繳交配匙之費用。 

 

    根據學校規則，學生在校內任何範圍必須關掉手提電話。如有需要，學生可使用設於一

樓校務處走廊的電話與家人聯絡。 

 

     

此致 

各家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮 啟 

 

 

二○二三年三月九日  

 


